

AIR FORCE BLASTER SIDEKICK

INSTRUCTION MANUAL MODEL SK-1-IND



Deliberately Made Better in the USA®

Before using, check your plug to make sure it is the proper voltage for your country.



UK plug 220-240 volt



EURO plug 220-240 volt



AUSTRALIAN PLUG 220-240



USA plug 110-120 can also be used in JAPAN

AIR FORCE BLASTER SIDEKICK



1.3 HP Motor (MVC-308)
On/Off Switch (MVC-74E)
Handle (MVC-49A)
Air Flare (MVC-195AB)
Blower Nozzle (MVC-196AB)
14 inch Power Cord (MVC-285)
3-6 Ft Stretch Hose (MVC-179C)
Shoulder Strap (MVC-49C)

The BLASTER SIDEKICK is designed to cut drying time by as much as 75%. The BLASTER SIDEKICK dryer provides “Gentle Heat” and dramatic air velocity to dry motorcycles quickly and thoroughly.

DELIBERATELY MADE BETTER IN THE U.S.A.®

*****READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USE*****

AIR FORCE BLASTER SIDEKICK

Model SK-1

1. Insert the grounded plug of the Power Supply Cord (F) into a grounded three conductor 16/3 extension cord.

IMPORTANT: PRODUCT MUST BE GROUNDED.

WARNING: IMPROPER CONNECTION OF THE EQUIPMENT GROUNDING CONDUCTOR CAN RESULT IN A RISK OF ELECTRIC SHOCK!

2. Move your motorcycle to a dry area of the driveway or garage to eliminate risk of electric shock.

HOLD THE DRYER BY THE HANDLE

3. Start your Blaster Sidekick by pushing the On/Off Switch (B) up for On and down for Off.

4. The Blower Nozzle (E) and the Air Flare (D) fit directly at the end of the steel tube to control the air velocity.

PLEASE NOTE:

DUE TO THE TREMENDOUS VELOCITY OF AIR PRODUCED BY THE AIR FORCE BLASTER SIDEKICK, YOU MAY EXPERIENCE SOME AIR VENTING BY THE SEAMS, THIS IS COMPLETELY NORMAL AND HELPS KEEP THE UNIT RUNNING EFFICIENTLY.

FILTER LIFE IS DEPENDENT ON USAGE. CHECK AND REPLACE WHEN REQUIRED.

CAUTION: DO NOT DROP THIS APPLIANCE. MOTOR MALFUNCTION CAUSED BY PRODUCT BEING DROPPED IS NOT COVERED UNDER WARRANTY.

Avant utilisation, vérifiez votre fiche pour s'assurer qu'il est la tension appropriée pour votre pays.



Prise UK 220-240 volts



EURO prise 220-240 volts



Prise AUSTRALIAN 220-240



USA bouchon 110-120 peut également être utilisé au Japon.

AIR FORCE BLASTER SIDEKICK



1.3 HP moteur (MVC-308)

Interrupteur On / Off (MVC-74E)

Poignée (MVC-49A)

Air Flare (MVC-195AB)

Buse de ventilation (MVC-196AB)

14 pouces Cordon d'alimentation (MVC-285)

Tuyau extensible de 3 a 6 pi (MVC-179C)

Bandouliere (MVC-49C)

Le SIDEKICK BLASTER est conçu pour réduire le temps de séchage par autant que 75%. Le sèche-linge BLASTER SIDEKICK offre "Douce chaleur" et la vitesse de l'air dramatique sécher motos rapidement et en profondeur.

Délibérément fait mieux dans le U.S.A. ®

LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT UTILISATION

AIR FORCE BLASTER SIDEKICK Modèle SK-1-IND

1. Insérez la prise de terre du cordon d'alimentation (F) dans un à trois conducteurs 16/3 rallonge mis à la terre.

IMPORTANT: PRODUIT DOIT ÊTRE MIS À LA TERRE.

AVERTISSEMENT: UNE MAUVAISE CONNEXION DU CONDUCTEUR DE TERRE PEUT CAUSER UN RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE!

2. Déplacez votre moto à un endroit sec de l'allée ou garage pour éliminer le risque de choc électrique.

TENEZ LE SECHOIR PAR LE MANCHE

3. Commencez votre Blaster Sidekick en appuyant sur le commutateur marche / arrêt (B) pour Sur et en bas pour Off.

4. La buse de ventilateur (E) et la fusée de l'air (D) correspondent directement à l'extrémité du tube d'acier pour contrôler la vitesse de l'air.

S'IL VOUS PLAÎT NOTE:

DUE A LA VITESSE ENORME DE AIR REALISE PAR LA FORCE AÉRIENNE BLASTER SIDEKICK, VOUS POUVEZ RENCONTRER CERTAINS EVACUATION D'AIR PAR LES COUTURES, CECI EST TOTALEMENT NORMAL ET CONTRIBUE A GARDER L'UNITE FONCTIONNE EFFICACEMENT.

FILTRE VIE DEPENDENT DE SON UTILISATION. VERIFIER ET REMPLACER AU BESOIN.

ATTENTION : NE LAISSEZ PAS TOMBER CET APPAREIL. PANNE MOTEUR CAUSE PAR PRODUIT ETANT TOMBE NE SONT PAS COUVERTS PAR LA GARANTIE.

Délibérément fait mieux dans le U.S.A. ®

Metropolitan Vacuum Cleaner Company, Inc.
5 Raritan Road
Oakland, New Jersey 07436
WWW.METROVACWORLD.COM



Deliberately Made Better in the USA®

